
 
 

Dagsorden til fællesbestyrelsesmøde  
D. 29 august 2024 
Kl. 18.30-21.00 
Skolens personalerum 
Mødeleder: Kristian Platz 
Referent: Heidi Brandt 

Deltagere: 
Line Mørk - Skoleleder 
Heidi Brandt - Afdelingsleder 
Kristian Platz – Bestyrelsesformand 
Karen Lykke Olsen - Næstformand 
Pia Bryndum Madsen - Forældrerepræsentant 
Trine Cindie Jensen – Forældrerepræsentant 
Joan Hingeberg - Forældrerepræsentant 
Doris Maurer - Forældrerepræsentant 
Laust Loessl - Forældrerepræsentant 
Lars Østerby - Suppleant 
Katrina Mortensen - Medarbejderrepræsentant  
Mogens Jørgensen – Medarbejderrepræsentant  
 
Fraværende:  
Gæst:  
Vakant – formand elevrådet 
Vakant – næstformand elevrådsrådet 

Tid 
 

Tema Ansvarlig Form Bilag 

18.30  Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsordenen er godkendt 

18.32 Kommentarer til og godkendelse af 
referat fra seneste møde 

Referatet er godkendt 

18.35 Introduktion af medlemmer Kristian – valgt som bestyrelsesformand de næste 2 
år. Har været en del af bestyrelsen i 2 år. Har Kornelius 
og Karl i 0.kl og Klaes i bhv. 
 
Lars – har Ella i 0. kl. Startede op som 
forældrerepræsentant i bhv og følger nu med i 
fællesbestyrelsen som suppleant. 
 
Laust – far til Asta L i bhv. 
 
Trine  - Luna i bhv. og Alma i skolen Har været i 
bestyrelsen i 5 år.  
 
Dorris – mor til Freja i 2 .kl og Laura i bhv. 
 
Katrina – lærer i 6.kl og 5. kl. Læsevejleder og TR 



 
 

 
Joan – mor til Liam i 0 kl.  
 
Heidi – Pædagogisk afdelingsleder  
 
Line – leder af Salbrovad landsbyordningen  
 
Mogens- medarbejderrepræsentant. Er primær i bhv. 
og 2 dage i SFO 
 
Karen – Anna i 2. kl. 2 børn der er gået ud af skolen. 
Været i bestyrelsen i 6 år.  
 
Pia- mor til Ofelia i bhv, Theodor der går på 
pilehaveskolen.    
 

18.55 Introduktion til bestyrelsesmøders og 

roller 

Dagsordenen bliver sendt ud en uge før mødet. 
 
Man er velkommen til at sende punkter ind og det 
bliver passet ind og prioriteret af formand og ledelse. 
 
Vi holdet tidsplanen og lukker ned til kl. 21. 
 
Referatet bliver beslutningsreferater. Enighed om 
referatet inden vi går fra mødet.  
Lukkede punkter bliver lavet som referat internt og 
ikke offentliggjort. 
Der er oprettet Teams gruppe til vores dokumenter – 
dagsordnerne bliver lagt ud en uge før mødet.  
 
Der er en mødeleder til hvert møde. Ønske fra 
formand om at det går på skift.  
 
Der er kursus for skolebestyrelsesmedlemmer med et 
oplæg om indflydelsen i bestyrelsesarbejdet. Det 
foregår d. 10/10 kl. 17-20 på Rådhuset. Der er et 
ønske om at vi deltager samlet.  
 
Vi fordeler arbejdsopgaver til sidst på mødet. 
 
Der er tavshedspligt. 
  

19.15 Frokostordning i bhv:  
 
 

Bestyrelsen stemmer nej til frokostordning. 
 
 



 
 

 
Nyt fra: 

 
Børnehave – SFO  
 
 
 
 
 
 
 
Skole 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Forældreorganisationer og 
lokalsamfund 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Der er blevet arbejdet med emneuge op til 
Bedsteforældredag fredag d. 30/8. 
Vi tager hele bhv. afsted til Skærup Zoo torsdag d. 5/9. 
 
I SFO arbejder vi med struktur og aktiviteter.  
 
Ønske fra bestyrelsen i forhold til velkomstfolder og 
fokus på tryg indkøring og faste voksne. 
 
Der har været personaleændringer pga. nedskæring i 
LKT. Vi har haft sendt 6. klasse afsted på lejrskole. 
Forældremøderne er i fuld gang. 
 
Der er færre støttetimer i år, som derfor bliver samlet 
i et støttecenter. 
 
Der er støttetimer fra andre kommuner i 0.kl og 1. kl 
på enkelte børn.  
 
Vi implementere Co-teaching. Alle undervisere har 
fået 12 timer hver, hvor der er 2 undervisere på i 
klassen.  
 
Vi har frivillige der kommer på skolen. Ole som er 
historie interesseret og læsevenner som læser med 
børnene.  Det kommer til at kører onsdag formiddage 
og vi kan godt bruge nye kræfter.  
 
 
Vi vil Salbrovad. Fondansøgning i forhold til at gøre 
vores skole mere attraktiv.  
 
Informere bestyrelsen om Friskoleforeningen. 
 
Ønske fra bhv. og skole i forhold til en arbejdsdag. 
Pæd. dag 21/9 hvor vi skal arbejde med læringsmiljøer 
og ønsker en fagdag d. 5/5, hvor børnene skal være 
aktive medspiller i at skabe de nye læringsmiljøer. 
Ønske om en arbejdsdag dagen før og gøre klar til at 
børnene kan arbejde videre på fagdagen.  
 
 
 



 
 

Bestyrelsesformand   
- Tilbagemelding fra udvalget 

vedr. dialogmøder 
- Dialogmøde /4 
- Deltagelse i workshop 

 

Der er ikke noget nyt. 
 
 
 
 
 

 

 

Tak for i aften 

 

Næste bestyrelsesmøde d.  kl 18.30-21.00 


